
 

Zápis ze setkání starosty města a členů místní komise Míkovice s občany dne 6. října 2015 
v 18 hodin v místním kulturním zařízení v Míkovicích. 

 

 

Program: 

1) Zahájení a přivítání občanů Míkovic starostou města  
2) Úvodní slovo starosty města 
3) Představení místní komise 
4) Seznámení občanů s činností místní komise předsedou komise  
5) Diskuse s občany o veřejných záležitostech místní části 
6) Závěr 

 

 

Přehled hlavní témat diskuse. 

1) stížnosti na provoz firmy Siman s.r.o.   

2) komunikace I/50 H 

3) bezpečnostní prvek na ul. Lesní 

4) umístění dopravního značení snížení rychlosti na 30 km/hod. již k vjezdu do ul.  Lesní 

5) kanalizační vpusti ul. Lesní   

6) hrací prvky na dětských hřištích pro starší děti 

7) doplnění výsadby zeleně v ul. Podboří 

8) oprava a výměna laviček 

9) revitalizace centra Míkovic 

10) rekonstrukce  ulic Příkrá a Radovy 

11) testování nového způsobu sběru tříděného plastového odpadu 

12) problematika psích exkrementů 

13) sečení zeleně v prostorách hřbitova a dohled nad výkonem služeb 

14) seční zeleně a následný úklid firmy Hrates 

15) zimní údržba komunikací a chodníků 

  

 

 

 



Průběh diskuse a návrhy řešení jednotlivých témat. 

Ad 1) stížnosti na provoz firmy Siman s.r.o. 

- najíždějící vozidla firmy a vozidla parkující na chodníku, chodci jsou ohroženi neustálým vstupováním 
do vozovky 

- volání na MP, nedostačující zásah, řešení žádné 
- při najíždění kamiónů dochází k poškození chodníku 
- podnět od MUDr. Zajícové (zubní lékařka) – ordinace v sousedící budově, návrh opatření spočívající v 

umístění dopravní značky na omezení vjezdu vozidel, řešit ve spolupráci s Policií ČR   
- návrh na prevenci – strážník dohlížející na chodce, děti 
- střecha objektu – připomínka p. Hasoně..? 
- probíhá řízení ve věci dodatečné kolaudace objektu 
- dotaz kdo povolil kolaudaci objektu 
- žádost o provedení měření hlučnosti – stavební úřad 
 
Odpověď MP – hlídky zasahují v tomto místě téměř denně, MP koná v rámci svých možností a 
oprávnění, probíhá represe vůči řidičům, desítky přestupků, blokové řízení, požadavek o dodání důkazů 
nebo materiálů na nečinnost policie.  

Návrh řešení – zabývat se střechou objektu, chodníky, prověřit oprávněnost kolaudace objektu 
 

Ad 2) komunikace I/50 H – úsek výjezd z Míkovic na Kunovice 

- nebezpečí pro chodce 
- podány informace o přípravě předání komunikace a změna kategorizace na nižší třídu, následně možnost 

vybudování chodníku, cyklopruhů 
- žádost o urgenci na KÚ 
- doplnění informací, že stejný problém je i ve směru na Podolí (konec Míkovic) 
- diskuse nad dalšími možnostmi řešení bezpečnosti chodců jako je např. vybudování ostrůvku, retardér 
- vysvětlení situace o pozemcích kolem komunikace, které jsou výlučně v soukromém vlastnictví, 

vysvětlení místních poměrů, ochota majitelů pozemků tuto záležitost řešit 

Návrh řešení – vyvolat společné jednání zástupců ŘSD + ŘSZK 
 

Ad 3) bezpečnostní prvek na ul. Lesní 

 - dotaz na účel výstavby  

Návrh řešení - odpověď, že retardér se řeší na podnět obyvatel ul. Lesní 
 

Ad 4) umístění dopravního značení snížení rychlosti na 30 km/hod. již k vjezdu do ul. Lesní 

Návrh řešení – lze zajistit přemístění již existující dopravní značky 
 

Ad 5) kanalizační vpusti ul. Lesní   

- zanesení vpustí, dešťová voda neodtéká, voda z kaluží špiní fasády domů při průjezdu vozidel  
- nejproblematičtější místo je kanalizační vpusť u pohostinství 
- chybí pravidelná údržba 

Návrh řešení – vysvětlení problému spočívajícím v konstrukci kanalizačních vpustí a technickém řešení. 
Do budoucna vhodně nastavit režim údržby vpustí.   



 

Ad 6) hrací prvky na dětských hřištích pro starší děti 

- konstatování situace a možností umístění herních prvků pro děti 8-10 let 

Návrh řešení – doplnění hracích prvků na hřiště pod přehradou dle finančních možností 
 

Ad 7) doplnění výsadby zeleně v ul. Podboří 

- doplnění výsadby zeleně, např. v ul. Podboří 

Návrh řešení – výsadba již byla zadána k realizaci  
 

Ad 8) oprava a výměna laviček 

- upozornění na urgence oprav laviček spočívající ve výměně desek sedací plochy - např. lavička u čp. 
288 stále neopravena 

Návrh řešení – nesděleno 
 

Ad 9) revitalizace centra Míkovic 

- studie revitalizace existuje, zabezpečil ÚMA (vypracoval ing. arch. Holý) 
- graficky zpracována I. etapa revitalizace (zastávka autobusů, vývěsní skříňky a okolní zeleň – 1 mil. Kč) 
 
Dále nevzneseny další dotazy ani návrh řešení. 
 

Ad 10) rekonstrukce ulic Příkrá a Radovy 

- dotaz na pokračování projektu  
- seznámení obyvatel se studií 
- vyřešení pozemkových záležitostí 
- v případě nemožnosti vykoupení všech pozemků se bude zvažovat varianta částečné realizace 
 
Návrh řešení – výkupy pozemků a zpracování PD, předpoklad r. 2016  
 

Ad 11) testování nového způsobu sběru tříděného plastového odpadu 

- vysvětlení přistoupení k testu pytlového svozu plastů 
- předpoklad zlepšení situace u kontejnerových stání tříděného odpadu 
 
Dále nevzneseny další dotazy ani návrh řešení. 
 

Ad 12) problematika psích exkrementů 

- návrh na umístění koše na psí exkrementy u cestičky ke hřbitovu 
 
Návrh řešení – nesděleno 
 

 



 

Ad 13) sečení zeleně v prostorách hřbitova a dohled nad výkonem služeb 

- sečení trávy kolem chodníčku na hřbitově, chodníček je neudržovaný 
- hroby jsou ohroženy vodou (asi dešťovou), především rohové hroby 
- připomínka k výsadbě tůjí, mezi nimi akáty, voláno správci hřbitova – odpověď negativní 
 
Návrh řešení – prověřit u firmy Hrates a vyvolat jednání s ředitelstvím, zabezpečit dohled nad výkonem 
služeb 
 

Ad 14) seční zeleně a následný úklid firmy Hrates 

- informace o jednání s firmou Hrates ve věci koordinace prací (sečení a pak úklid) 
- výzva k vlastní iniciativě ve smyslu sledování kvality sečení, každý kolem svého domu a městských 

pozemků ve svém nejbližším okolí 
- návrh občanů uzavření dohody s někým z místních obyvatel k sečení veřejných travnatých ploch, 

podobně, jako kdysi s p. Žižkou z Vések, osobní zainteresovanost a zájem, vždy spokojenost, provedené 
sečení upravené, vzorné 

Návrh řešení – vyvolat jednání s p. Klímou, ředitelem fy Hrates, důraz na obsluhu sekaček, zaučení, 
poučení o slušném chování. Pohlídat i reakce od obyvatel. 
 

Ad 15) zimní údržba komunikací a chodníků 

- připomínka k zimní údržbě 
- konstatování o zákonné povinnosti města k provádění zimní údržby  

Dále nevzneseny další dotazy ani návrh řešení. 
 
 
 
 

 

Zapsala: Marcela Keňová 
              Tajemnice MK Míkovice 

 

 
 
 

 

 
 
 

 

 

 



 

 


